
Inför Hälsingeserien 2010
Din chans att påverka Hälsingeseriens framtid. Svara så tydligt du kan.
Tack för din medverkan.
 

Fråga 1: Vad av följande stämmer mest in som beskrivning på dig?
Jag är...
* Aktiv förare/kartläsare
* Funktionär
* Åskådare på rallyn i Hälsingland
* Motorsportintresserad men ännu inget av ovanstående
* Vet ej hur jag hamnade här
 

Fråga 2: Upplägg. Årets upplaga av Hälsingeserien innehöll en arrangörsnotad tävling.
* Bra, varierat upplägg är bra.
* Nej tack. Inga notade tävlingar.
* Jag önskar fler arrangörsnotade tävlingar.
* Vet ej
Kommentera gärna varför nedan.

 

Fråga 3: Upplägg. Årets upplaga av Hälsingeserien innehöll två tävlingar på bana.
* Bra, varierat upplägg är bra.
* Nej tack. Inga rallysprintar på bana.
* Jag önskar fler rallysprintar på bana
* Vet ej
Kommentera gärna varför nedan.

 

Fråga 4: Hälsingeserien har en dynamisk tävlingskalender dvs tävlingar tillkommer serien allt eftersom 
under året.
* Helt ok med 30 dagars varsel på tävlingsinbjudan.
* Ok, men gärna lite mer framförhållning.
* Jag önskar en fastlagd kalender som spikas före säsongsstart.
* Vet ej
Kommentera gärna varför nedan.

 

Fråga 5: Upplägg: Ok att ta med tävlingar i disciplinen Backe?
* Ja tack, gärna tillsammans med Upphillcup på Flygstaden eller något som Järvsöbacken och Södra 
berget. 
* Nej tack. 
* Vet ej
Kommentera gärna varför nedan.

 

Fråga 6: Tävlingsklassernas indelning?
* Bra som det är.
* Färre klasser tack.
* Fler klasser tack.
Varför då? (förklara nedan hur du vill ha det).



 

Fråga 7: Mastervarv / rek.
* Bra, för att det minskar hemmaåkarnas fördel och därför lockar hit fler tävlande.
* Bra, för att det höjer säkerheten. 
* Nej tack. Det tar bara en massa tid och kostar bensin.
* Nej tack. Då får jag inte lyfta upp så många bilar ur diket.
* Nej tack.
* Ja tack. 
* Vet ej
Varför då?

 

Fråga 8: Tidplan tävlingsdagen. (tänk även på långväga gäster)
* Lagom med start kl. 11-12.
* Gärna tidigare start. 
* Gärna senare start. 
* Vet ej
Varför då?

 

Fråga 9: Poängberäkning i serietabellen.
* Bör ändras. Jag bifogar förslag till seriekommittén inom kort. 
* Bra som det är. Jag förstår tanken bakom poängskala relativt antalet startande.
* Vet ej
Övrig kommentar? Ska alla tävlingar räknas? Varför/Varför inte?

 

Fråga 10: Information till publik. 
* Det är lätt för åskådare att få nys om tävlingarna
* Behövs ej
* Önskar mer info om tävlingarna, många missar när det är tävling!
Kommentera gärna nedan.

 

I övrigt tycker jag...

 
Ditt namn

 
Din e-post  (frivilligt)

Skicka  Tack för din medverkan. / Hälsingeserienkommittén.
 


